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Protokoll från årsmöte 2024-02-20 i Vapensalen – Smedbyn Huskvarna 
 

§ 1 Årsmötets öppnande 
 

Föreningens ordförande Gunnar Bergman hälsade alla välkomna och förklarade års-

mötet öppnat. 

§ 2 Parentation 
 

Som inledning av årsmötet hölls en parentation över de sedan föregående årsmöte av-

lidna medlemmarna Leif Jansson (84 år), Jan-Olof Nilsson (74 år), Rune Ahlgren (87 

år) och Gösta Eklöf (81 år). 

Ordföranden pålyste en tyst minut och ett ljus tändes till minne av de avlidna. 

§ 3  Fastställande av röstlängd 
 

Beslutades att som röstlängd fungerar den närvarolista som skrevs på av samtliga när-

varande medlemmar (25 st).  

§ 4 Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 
 

Till ordförande för årsmötet valdes Gunnar Bergman och till sekreterare Anders  

Larsson.  

§ 5  Val av 2 justerare/rösträknare 
 

Till att jämte årsmötesordföranden justera dagens protokoll och fungera som rösträk-

nare valdes Per Strandler och Åke Krantz. 

§ 6  Frågan om årsmötets behöriga utlysande 
 

Alla medlemmar hade informerats om årsmötet via mejl eller vanlig post drygt två 

veckor före årsmötet.  

Det konstaterades bland mötesdeltagarna att årsmötet var stadgeenligt utlyst.  

§ 7  Fastställande av föredragningslistan 
 

Den utdelade föredragningslistan godkändes.  

§ 8  Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse inkl ekonomisk redogörelse 
 

Verksamhetsberättelsen inklusive en ekonomisk redogörelse för 2023 hade skickats ut 

till alla medlemmar tillsammans med inbjudan till årsmötet.  

Gunnar Bergman gick igenom huvudpunkterna i verksamhetsberättelsen och den eko-

nomiska ställningen kommenterades av Gunnar Bergman. 
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Verksamhetsberättelsen inklusive den ekonomiska redogörelsen för 2023 lades med 

godkännande till handlingarna. 

§ 9  Behandling av revisorernas berättelse 
 

Revisionsberättelsen för verksamhetsåret 2023 lästes upp av revisor Mats Jangefors.  

Årsmötet godkände revisionsberättelsen, varefter denna lades till handlingarna. 

§ 10  Fastställande av balans- och resultaträkning 
 

Med stöd av revisorernas revisionsberättelse fastställdes balans- och resultaträkningar-

na, samt att årets underskott på 7 554,94 kr överförs till ny räkning. 

§ 11  Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
 

Med styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska redogörelse som grund och 

med stöd av revisorernas revisionsberättelse, beviljade årsmötet styrelsen ansvarsfrihet 

för verksamhetsåret 2023. 

§ 12  Beslut om att bli sektion i Huskvarna Hembygdsförening och extra medlemsmöte 
 

Gunnar redogjorde för tankarna bakom detta förslag. Alla medlemmar hade före års-

mötet fått information kring detta förslag (se bilaga). 

Olika synpunkter framfördes om detta förslag, men inga invändningar gjordes. 

Beslut fattades därför att vår förening skall upphöra och i stället bli en ny sektion i 

Huskvarna Hembygdsförening under namnet Idrottshistoriska sektionen. Beslutet var 

enhälligt. 

Enligt stadgarna krävs ett extra medlemsmöte för att detta beslut skall vinna laga kraft 

och detta möte beslutades att hållas den 14 maj. 

§ 13a  Val av ordförande för år 2024 
 

Gunnar Bergman omvaldes som föreningens ordförande för år 2024.  

§ 13b Val av 3 styrelseledamöter för år 2024-2025  
 

Till styrelseledamöter för år 2024-2025 omvaldes Kerstin Johansson och nyvaldes  

Jovan Skundric och Ulf Svensson. (Anders Larsson och Bernt Pettersson hade avsagt 

sig omval). (Kvarstående i styrelsen under 2024 är Nina Tjädermark, Bengt Schultz 

och Bengt ”Mulle” Edh).  

§ 13c Val av 2 revisorer och 1 ersättare för år 2024 
 

Till revisorer för 2024 omvaldes Mats Jangefors och Bo Bergforsen och Åke Krantz 

omvaldes som ersättare.  

§ 13d Val av 3 valberedningsledamöter för år 2024 
 

Föreningen har tyvärr saknat valberedning även under 2023 och under årsmötet fanns 

ingen som kunde åta sig denna syssla. Därmed blev det åter idel vakanser i valbered-

ningen.  

Den nya styrelsen fick i uppdrag att försöka fylla ut dessa vakanser framöver. 
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§ 14 Fastställande av verksamhetsplan för år 2024 
 

Utskickat förslag till verksamhetsplan gicks igenom och två justeringar gjordes: 

- Som kontaktperson för att på begäran öppna vår föreningslokal ersätts Anders Lars-

son av Bengt Schultz. 

- Vårmötet i maj blir ett Extra medlemsmöte. 

Med dessa två ändringar fastställdes verksamhetsplanen av årsmötet. 

§ 15 Fastställande av årsavgiften för år 2025 
 

Denna punkt bordlades till kommande medlemsmöte då det slutligen beslutats att fö-

reningen skall upphöra och bli en sektion i Huskvarna Hembygdsförening. 

§ 16 Behandling av frågor som aktualiserats av styrelsen eller hade inkommit från 

medlemmar 
 

Inga frågor hade inkommit.  

§ 17 Övriga frågor 
 

- På anmodan av nyblivne medlemmen Lars-Göran Alm informerade Anders Larsson 

om att den framstående målvakten Torsten Lindberg som började sin karriär i Hus-

qvarna IF vid senaste årsskiftet blev invald i svensk fotbolls Hall of Fame. 

- Avgående styrelseledamöterna Bernt Pettersson och Anders Larsson avtackades med 

en blomma.  

- Bernt Pettersson utsågs dessutom till hedersordförande i föreningen. 

- Bernt berättade lite om föreningens tillkomst och tidigare historia. Initiativet togs re-

dan 1997 av Ralf Green, Gösta Eklöf och Stig Jonsson och efter mycket arbete med 

bl.a. 27 st föreningsskärmar och ekonomiska bidrag från olika håll, så bildades före-

ningen i februari 2002. Bernt var ordförande under åren 2005-2021. 

§ 18 Årsmötets avslutande 
 

Mötesordföranden tackade för förtroendet att leda föreningen ytterligare ett år.   

 

 

 Efter årsmötet (och fika) berättade Magnus Nilsson, kassör i Husqvarna Inneban-

dyklubb (HIK), om föreningens historia och verksamhet.  

Föreningen bildades 1988 efter initiativ av Svenerik Martinsson och Ronny Holm. 

Svenerik var sedan ordförande c:a 10 år. Magnus själv blev kassör redan 1988 och har 

fortfarande samma syssla – imponerande! Under de följande åren var föreningen med i 

seriespel i division 4 och den förste tränaren hette Niklas Silver. 1990 startades ett ju-

niorlag upp. Klubbtidningen Klubb-Bladet gavs ut under åren 1990-1998 med diverse 

information. 1999 ersattes denna tidning av information på egen hemsida. 1991 starta-

des det första damlaget upp. 1993 fick man för första gången spela i Huskvarna Sport-

hall. 1995-96 hade man 15 lag i seriespel. 2005 fick man en ny klubblokal i den röda 

paviljongen vid Sporthallen (tidigare på Öxnehaga). 2007 skedde en sammanslagning 

med Lekeryds innebandyklubb och man tog steget upp i division 3. 2011 fick man en 

ny och billigare klubblokal i Gamla Idrottshuset och där håller man till ännu idag. 
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2012 startade man upp en kortare tipspromenad, men denna är nu nerlagd. Säsongen 

2012/2013 spelade både herr- och damlag i division 1. 2012 startades en inneban-

dyskola upp för 6-åringar, som fallit mycket väl ut. 2014 var det kris med herrlaget 

och man fick starta om från division 4. 2020 hade man 25 lag i seriespel med 400 akti-

va. 2022 blev Fagerslätts Idrottshall klar och strax därefter flyttades all aktivitet från 

Öxnehaga dit. Man disponerar hela denna nya hall, men spelar även i Huskvarna 

Sportcenter och Stensholm. 

Klubben har idag c:a 500 aktiva medlemmar (65 % killar, 35 % tjejer) och utöver det 

c:a 120 ledare i 20 träningsgrupper. Nuvarande verksamhet omfattar 30 lag i serie- och 

poolspel! Damlaget spelar idag i division 1 och herrlaget i division 3. 

Åhörarna fick en mycket intressant information om föreningens mycket imponerande 

utveckling genom åren och Magnus avtackades med en blombukett och en stor applåd. 

 

 

Bilagor:  

1) Närvarolista 

2) Verksamhetsberättelse  

3) Ekonomisk redogörelse 

4) Revisionsberättelse 

5) Verksamhetsplan 

6) Information om att bli en sektion i HHF 


